
Zápisnica č. 15/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 7. 7. 2008 na ŠD Mladá Garda v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár, Miroslav Bobrík, Peter Svoboda 

 
Neprítomní:   
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Stav prijímania študentov na akademický rok 2008/2009 (pror. Kalužný) 
2. Stav prípravy športovísk Univerziády 2008 (pror. Janíček, pror. Kalužný) 
3. Prevádzkovanie telovýchovných objektov na STU (pror. Janíček, doc. Bobrík) 
4. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Stav v prijímaní uchádzačov na bakalárske štúdium pre akad. rok 2008/09 (pror. Kalužný) 
2) Informácia o činnosti OV SLU 2008 do 7.7.2008 (pror. Kalužný, Peter Svoboda) 
3) Prevádzkovanie telovýchovných objektov na STU (pror. Janíček, doc. Bobrík) 
4) Návrh na úpravy bytného na ŠD STU od 1.9.2008 (pror. Janíček) 
5) Návrh na odsúhlasenie uzatvorenia NZ a dodatkov k NZ (pror. Janíček) 
6) Návrh spolupráce s VKP Bratislava (pror. Petráš) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:   
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
K bodu 1 Stav prijímania študentov na akademický rok 2008/2009 (pror. 

Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania. Ktorý obsahuje 

prehľad o prihlásených a prijatých uchádzačoch na Bc. štúdium na 
jednotlivých fakultách STU ako aj porovnanie so situáciou v minulom 
akademickom roku. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/15/2008 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Stav prijímania študentov na akademický rok 
2008/2009“. 
 
 
K bodu 2 Stav prípravy športovísk Univerziády 2008 (pror. Janíček, pror. 

Kalužný) 
  
Dr. Peter 
Svoboda: 

Predložil a komentoval písomný materiál, ktorý informuje o činnosti 
Organozačného výboru SLU 2008. Slávnostné otvorenie Univerziády je 
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plánované 8.9.2008 o 17:00 hodine na ŠD Mladá Garda. Ukončenie bude 
11.9.2008 o 16:00 hodine na FEI STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/15/2008 
Vedenie STU berie na vedomie materiál informácie o činnosti Organizačného výboru SLU 
2008. 
 
 
K bodu 3 Prevádzkovanie telovýchovných objektov na STU (pror. Janíček, 

doc. Bobrík) 
  
Pror. Janíček: Vedenie STU si prezrelo všetky športoviská pripravované na Univerziádu 

2008 – multifunkčné ihrisko, atletický štadión a futbalové ihrisko ako aj 
priestory šatní pre tieto ihriská. Konštatovalo, že športoviská sú pripravené na 
vynikajúcej úrovni. 

Doc. Bobrík: Poďakoval vedenie STU za vybudovanie takéhoto športového areálu, ktorý 
nemá žiadna univerzita na Slovensku. Teraz po vybudovaní je tu otázka 
prevádzkovania a spravovania do budúcnosti. Navrhuje vytvoriť na to 
neziskovú organizáciu. Všetky financie, ktoré budú získané na týchto 
športoviskách by mali byť znovu investované do športovísk. 

Pror. Petráš: Sú tu dve veci – správa majetku a telovýchovné kluby. Navrhuje, že 
vypracuje analýzu ako vyzerá v súčasnosti Slávia STU, ktorá nesie našu 
značku. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/15/2008 
Vedenie STU poveruje prorektora Finku konaním za účelom ochrany značky STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/15/2008 
Vedenie STU súhlasí so zriadením Centra akademického športu STU ako neziskovej 
organizácie a Správy telovýchovných zariadení STU ako súčasť organizačnej štruktúra STU. 
 
Úloha V-STU č. 1/15/2008 
Vedenie STU ukladá pror. Janíčkovi a doc. Bobríkovi vypracovať organizačný poriadok 
a štatút Centra akademického športu STU ako neziskovej organizácie. A navrhnúť personálne 
obsadenie. 
Z: pror. Janíček, doc. Bobrík 
T: 30. 10. 2008 
 
Úloha V-STU č. 2/15/2008 
Vedenie STU ukladá pror. Petrášovi vypracovať analýzu o súčasnom stave Slávie STU 
a predložiť ju na rokovanie vedenia STU. 
Z: pror. Petráš 
T: 30. 10. 2008 
 
 
K bodu 4 Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

Predložil písomný materiál „Návrh na úpravy bytného na ŠD STU od 1.9.2008“. Výška 
bytného nebola valorizované už dlhšiu dobu. Jedná sa o dvojročný dopad inflácie na 
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bytné. Kalkuláciou nákladov a výnosov pre rok 2008 bol vyčíslený deficit vo výške viac 
ako 5 mul. Sk. Problémom je v tomto smere kvalita ubytovania na niektorých ŠD. 
Navrhuje urobiť podrobnú analýzu a navrhnúť systém pre valorizáciu bytného. 
V Súčasnosti sa to zvyšuje v priemere o 200 Sk. 
Rektor Báleš: 
Cena bytného aj prenájmov sa bude každoročne valorizovať o výšku inflácie oficiálne 
zverejnenú. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/15/2008 
Vedenie STU súhlasí s návrhom na zvýšenie bytného s tým, že jeho výška sa bude 
každoročne valorizovať o výšku inflácie. 
 
2) Prorektor Petráš: 

Predložil písomný materiál, kde navrhuje založenie volejbalového klubu VK STU 
Bratislava na extraligovaej úrovni v spolupráci s VKP „B“ Malacky a STU Bratislava.  
Registrácia klubu je pripravená, čaká sa na stanovisko STU. 
Rektor Báleš: 
Vidí problémy s priestormi pre tréningy. Navrhuje predložiť písomnú dohodu s dekanom 
FEI STU o poskytnutí telocvične na tréningy tohto klubu. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/15/2008 
Vedenie STU podmienečne súhlasí so založením športového klubu VK STU Bratislava 
a prispeje na jeho činnosť čiastkou 100 tis. Sk ročne. Podmienka sa viaže na písomný súhlas 
dekana FEI STU ohľadom poskytnutia telocvične. 
 
3) Prorektor Janíček: 

Predložil na odsúhlasenie návrhy na nájomné zmluvy a dodatky k nájomným zmluvám. 
 
1) Nájomná zmluva s nájomcom MIKULA, s. r. o., Bratislava. Jedná sa o prenájom 

priestorov na ŠD Mladá Garda v bloku B – bufet, sklady a prevádzkový priestor bufetu 
v celkovej výmere 151,41 m2 . Účel nájmu – prevádzkovanie bufetu, výroba jedál 
vyžadujúcich tepelnú úpravu, v prípade potreby príprava jedál pre študentov 
a zamestnancov cez stravovací systém Kredit. Doba nájmu od 1.7.2008 do 1.7.2013. 

2) Nájomná zmluva s nájomcom AVIS, s.r.o Nitra. Prenájom nebytových priestorov SvF 
STU, blok C, 23. poschodie, miestnosť 2315/1b o výmere 5 m2. Účel poskytovanie 
telekominukačných služieb. Doba nájmu od 1.7.2008 do 30.6.2011. 

3) Dodatok k NZ s nájomcom Sieť ŠD Mladosť – Ynet, Staré Grunty 53. Dodatkom sa 
predlžuje nájom priestorov na ŠD Belojanis do 1.7.2010 za nezmenených podmienok.  

 
Uznesenie V-STU č. 5/15/2008 
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh nájomných zmlúv a dodatkov k nájomným 
zmluvám tak, ako je preložený. 
 
Úloha V-STU č. 3/15/2008 
RektorSTU ukladá pror. Janíčkovi upraviť nájomné zmluvy tak, aby v nich bola zakotvená 
každoročná valorizácia vo výške inflácie. 
Z: pror. Janíček 
T: 30. 10. 2008 
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4) Prorektor Janíček: 
Informoval, že výberové konanie na úžitkové autá pre fakulty STU bude robené 
spoločne s MV SR, bola podpísaná príkazná zmluva. Budú zakúpené modré autá Škoda 
Superb s výraznou zľavou. Pre služobné auto rektora bude urobené výberové konanie na 
strieborné Audi A8L. 

 
5) Prorektor Janíček: 

Vstup STU do záujmového združenia právnických osôb Slovenský výbor pri svetovej 
petrolejárskej rade – vo výbore sú Slovnaft, VÚRUP, UK Bratislava. 

 
Uznesenie V-STU č. 6/15/2008 
Vedenie STU súhlasí so vstupom STU do záujmového združenia právnických osôb Slovenský 
výbor pri svetovej petrolejárskej rade 
 
6) Prorektor Petráš: 

Informoval o možnosti vstupu STU do SEFI – záujmová inžinierska a vzdelávacia 
organizácia. Vstup pre STU na 1 rok je bezplatný. 

 
Uznesenie V-STU č. 7/15/2008 
Vedenie STU súhlasí so vstupom STU do SEFI a ukladá prorektorovi Petrášovi rokovať 
s vedením SEFI o možnosti usporiadať valné zhromaždenie SEFI v roku 2010 na Slovensku. 
 
7) Prorektor Finka: 

- Informoval o podpise zmluvy s vojenským kartografickým ústavom. Pre celú STU 
máme k dispozícii kartografické údaje zadarmo mimo komerčného využitia. 

- Informoval o stave výberového konania pre nový ekonomický informačný systém. 
 
8) Prorektor Janíček, Ing. Timár: 

Informovali o slávnostnom pokrstení novej knihy autora Ľ. Petránskeho na hrade 
v Trenčíne, čo vyznelo pozitívne aj ako propagácia STU. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


